
COMUNICAT F.C.PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS 

 

En relació al comunicat emès per l’Ajuntament de Palau-Solità i Plegamans el día 22 de 
Febrer de 2024, el club vol manifestar el següent:  

 

• 1.-El club lamenta que des que es va comunicar l'activació del protocol davant la  
violència sexual al Ajuntament a les 18:53 hores del divendres 16 de Febrer de 2024 
fins avui, no s'hagi posat en contacte  el regidor d'esports de l'Ajuntament de Palau-
solità i Plegamans , per interessar-se per un assumpte de tanta gravetat, que ha 
creat una preocupació i alarma a jugadores, jugadors, tècnics, ajudants, delegats, 
personal del club, socies, socis, junta directiva, mares, pares, familiars i amics que 
conformen la gran massa social d'aquest club que ha complert 111 anys d'història. 
 

• 2.- Pel que fa al punt 1 del comunicat de l'Ajuntament, en el qual manifesten que no 
són càmeres de videovigilància sinó “sensors d'alarma que activen l'enregistrament 
d'imatges durant 10 segons i fora de l'horari de l'activitat esportiva",cal recordar que 
està totalment prohibit tenir càmeres ni cap tipus de dispositiu que enregistri o 
capturi imatges dins de cap vestuari, en aquest cas enfocant a la zona on es canvien 
i es dutxen jugadores, jugadors i entrenadors ja que es tracta d'una invasió de la 
privacitat de les persones. 
 
 

• 3.- Amb referència al punt 2 del comunicat de l'Ajuntament,  aquesta junta directiva 
va prendre possessió l'any 2013 i desmenteix amb rotunditat que fos coneixedora 
de la instal·lació de cap sistema d'alarma amb sensors amb càmera 
d'enregistrament a cap zona prohibida per normativa com són els vestidors. És 
absolutament fals que el club hagués rebut per part de l'Ajuntament o qualsevol 
empresa de seguretat, cap tipus de codi per activar o desactivar cap aparell 
d'aquest tipus, seria convenient que l'ajuntament indiqués la persona o empresa 
de seguretat que activa i controla el sistema antiintrusió actualment. 
 

• 4.- En referència al punt 3 del comunicat de l'Ajuntament sobre "reiterem no n'hi ha 
hagut mai cap tractament de dades ni captació d'imatges ".  Serà la investigació que 
estan efectuant el cos dels Mossos d’Esquadra qui dictamini si hi ha o no imatges 
gravades o tractament de dades als vestidors. 
 
 

• 5.- Amb referència al punt 4 del comunicat de l'Ajuntament, el club manifesta: que 
el passat dia 15 de Febrer, al descobrir-se els sensors amb càmera, el club es va 
adonar que a cada vestidor hi havia un sensor de moviment sense càmera 
d'aspecte antic, i sota el mateix, un altre sensor de moviment amb càmera 
d'enregistrament d'imatges de 10 segons, el mateix que indica l'Ajuntament al punt 
1. 

 



 

El dia 16 de Febrer al voltant de les 11h, li van ser mostrats els 3 sensors amb càmera de 
gravació corresponents als vestidors 1, 2 i 3, al tècnic de l'ajuntament. El mateix dia 16 de 
Febrer a les 12:16 al club li va ser comunicat per part del tècnic de l'Ajuntament de la 
retirada de 3 dels 4 sensors amb càmera, corresponents als vestuaris 1,2 i 3, siguent la 
càmera que lliuren les jugadores, la del vestuari 4, dipositada el dia 19 de Febrer del 2024 
al cos dels Mossos d'Esquadra, juntament amb la denuncia dels fets aquí explicats. 

 

Donada aquesta explicació és totalment impossible que havent estat retirats els sensors 
amb càmera el dia 16 de Febrer, tècnics de l'Ajuntament puguessin fer  una inspecció el dia 
22 de Febrer (data d’emissió del comunicat per part del consistori) a primera hora, 
acompanyats de la companyia instal·ladora, manifestant que:" es van deixar els sensors 
antiintrusió, eliminant la funcio d'activacio de les càmeres", ja que aquests sensors amb 
gravació ja havien sigut retirats com s’ha exposat prèviament, el día 16 de Febrer.  

 

 

A 26 de Febrer del any 2024. 

 

 

Futbol Club Palau-Solità i Plegamans. 

La Junta Directiva.   


